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Skolebestyrelsen   

  

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 1. september2022 klokken 17.00 

  

 

Afbud:  Johan Sørensen, Charlotte Roed Hansen, Dorthe Guldager Vesterby. 

Kirsten Andresen. 

Elevrådet har ikke konstitueret sig endnu 

 

1. Nyt fra elevrådet 

Intet nyt. 

 

 

2. Orientering om forretningsorden 

Til drøftelse. 

Bilag vedlagt. 

Vedr. Pkt. 2. Det tilføjes, at valgperioden både kan være 2-årig og 4-årig. 

Herefter godkendt. 

 

3. Budget 2023. 

Punktet er til høring 

Der vedlægges en del bilag. 

I kan se det samlede budgetoplæg på flg. link: 

Billund.dk/Budget2023 

 

Skolebestyrelsen konstaterer, at der er afsat 1 mio. kr. årligt til arbejdet med en 

fleksibel tilrettelæggelse af skoledagen (mellemformer). Det er skolebestyrelsens 

opfattelse, at der skal sættes flere midler af, så vi kan fastholde det tilbud, vi har 

kørt med de seneste tre skoleår. Det vil sige, at man som minimum bør sætte 2 

mio. af til opgaven. Et godt tilpasset tilbud vil være med til at sikre, at eleverne 

fortsat vil være i normalområdet. 

 

Skolebestyrelsen finder det vigtigt, at der fortsat er høj fokus på en forebyggende 

indsats. Derfor vil vi opfordre til, at der findes midler til en fortsættelse af ”back to 

school”. Besparelser på det forebyggende område vil på sigt kunne medføre 

stigende udgifter. 

 

 

Dato: 1. september 2022 
 

Forvaltning 

Børn- og Familieafdelingen 

Jorden Rundt 1 

7200 Grindsted  

 

Tlf. 7972 7200 

www.billund.dk 

 

Sagsnr.:  

 

Sagsbehandler: 

Tonny Akselsen 

 

Afdelingens telefon: 

25557736 

Afdelingens mail: 

ta@billund.dk 

 
Har du brug for at sende  

fortrolige eller følsomme  

oplysninger til os, skal du  

gøre det med Digital Post.  

Du kan læse mere om  

Digital Post på: 

billund.dk/borger/digital-post 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

http://www.billund.dk/Budget2023
http://www.billund.dk/borger/digital-post


 

 Side 2/3 

 

 

 

Skolebestyrelsen foreslår, at der er ens vilkår omkring sommerferielukning i 

dagtilbud og SFO. Det vil give en mere hensigtsmæssig udnyttelse af 

normeringen.  

 

4. Orientering om nye rammer for test, evaluering og skoleudvikling. 

To bilag vedlagt. 

Punktet til orientering. 

Skolebestyrelsen afventer, om der kommer en løsning i Aula. 

 

Vi har drøftet udfordringer omkring GDPR og MIT-ID. 

 

5. Der er forældrehenvendelser i forhold til en vurdering af Bøvlvej og 

Møbjergvej som trafikfarlige skoleveje. 

Til drøftelse. 

Bøvlvej blev vurderet tilbage i 2014, så som udgangspunkt kan den ikke vurderes 

igen. I brevet fra forældre argumenteres med kommende svinefarm, så der kan 

argumenteres for, at der opstår en ny situation. 

Det er Billund Kommune, som skal tage initiativet til at bede politiet om at vurdere 

trafiksikkerheden. 

 

Skolen bakker op om, at vejen vurderes. Det er relevant at foretage vurderingen, 

når den kommende svinefarm er under opførelse eller i drift.  

 

6. Efterretningssager 

Formand 

Forslag fra forældremøde: Nogle forældre ytrer ønske om fuld skolemadsordning. 

Vi starter med at undersøge: 

Hvorvidt hallen har kapacitet til mere. 

Hvor stor tilslutning er der til madordningen i dag. 

 

Ledelse 

Bilag vedlagt. 

Opfølgning på skolens økonomi. 

Børn- og familieudvalget har drøftet bustransport for før-skolebørn. Der er ikke 

lovhjemmel for at give buskort. 

 

Billund Kommune har ønsker om at blive en del af frihedsforsøget. Det er ikke 

afgjort, hvilket område, der kan komme i spil. 

 

MED-udvalg 

Der har blandt andet været høring til budget. 

Der er kommet nyt rengøringsselskab fra august. Der er en oplevelse af, at visse  

arealer ikke har samme standard som tidligere. 
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Med-udvalget har drøftet perioden med genhusning af børnehaven. Der ønskes 

en så tidlig information som muligt. 

Der opfordres til, at Billund Kommune laver skrivelse til forældre. 

 

Undervisermøde 

Ingen møder endnu. 

 

Andet 

 

 

7. Evt. 

Der skal være en opmærksomhed på, hvordan skolebestyrelsesmedlemmer får 

lært at bruge HR-manager. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

Skoleleder 

 


